
 

 

Framställan från styrelsen till Odens samfällighets 

årsmöte den 21/3 2017  

Vi föreslår att den nya styrelsen undersöker om det skulle vara 

bättre att sprida information till medlemmarna via Facebook i 

stället för hemsida. Det skulle vara en sluten grupp.  

Hemsidan skulle initialt kunna vara kvar men ha en mer 

begränsad funktion med kontaktuppgifter på styrelsen och 

annan fast viktig information 
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